



鄧明慧主席（左）和學務委員會主任委員蔡加怡副主席（右）致送紀念品予主禮嘉賓教育局課程發展處體育組總課程發展主任王慶宜女士（中）。  
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left), the Chairman, and Ms. CHOI Ka Yee, Crystal (right), Vice-Chairman cum Chairman of the Education Committee, presented a souvenir to the officiating guest, Ms. WONG Hing Yee, Annie (centre), Chief Curriculum Development Officer, Physical Education Section, Curriculum Development Institute, Education Bureau.

服務焦點 SERVICE FOCUS 28.10

### 東華三院小學聯校運動會暨頒獎典禮2024/2025 TWGHs Joint Primary School Sports Day cum Award Presentation Ceremony 2024/2025

該活動由本院屬下15所小學聯合舉辦，共600名學生參賽，力爭佳績。

Jointly organised by 15 TWGHs Primary Schools, the Sports Day attracted as many as 600 students competing in different events, as participants spared no efforts for the best results on the track and field.



一眾嘉賓與全場總冠軍－東華三院蔡榮星小學的健兒合照。  
A group of guests took a photo with the Overall Champion -- athletes from TWGHs Tsoi Wing Sing Primary School.

服務焦點 SERVICE FOCUS 30.10

### 東華三院中學聯校運動會暨 頒獎典禮2024/2025 TWGHs Joint School Athletic Meet (Secondary Education) Award Presentation Ceremony 2024/2025

本院屬下18間中學約1,300位精英運動員參與本屆聯校運動會。經過2天的激烈競賽，77個項目共誕生762面獎牌，最終由東華三院黃笏南中學奪得男女子團體冠軍。

TWGHs has just held the Joint School Athletic Meet for its 18 secondary schools, with approximately 1300 athletes competing in field and track events. Throughout the 2-day competition, the student athletes won a total of 762 medals in 77 events, and the Grand Final of Mixed Group went to TWGHs Wong Fut Nam College.



本院主席兼校監鄧明慧女士（前排右十三）及香港教育大學健康與體育學系高級講師雷雄德博士MH（前排右十二）與男子團體冠軍－東華三院黃笏南中學的健兒合照。  
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (front row, right 13), the Chairman, and Dr. LOUIE Hung Tak, Lobo, MH (front row, right 12), Senior Lecturer of Department of Health and Physical Education, The Education University of Hong Kong, took a photo with the Grand Final of Mixed Group Champion -- athletes from TWGHs Wong Fut Nam College.



主禮嘉賓香港教育大學健康與體育學系高級講師雷雄德博士MH致辭。  
The officiating guest Dr. LOUIE Hung Tak, Lobo, MH, Senior Lecturer of Department of Health and Physical Education, The Education University of Hong Kong, delivered a speech.



服務焦點 SERVICE FOCUS 28.10

### 高效談判影響力： 建立高效團隊協作工作坊 Effective Negotiation Strategy – Workshop on Building Up Effective Teamwork

為促進學校領導層團隊間的專業交流與合作，本院教職員聯絡辦公室舉辦工作坊，透過專業培訓導師，向24位屬下學校校長分享如何應用影響力策略達成預期目標。

To enhance professional communication and collaboration among school leadership teams, TWGHs School Staff Relations Office organised the captioned Workshop, with a professional trainer sharing with 24 principals of our affiliated schools on how to achieve targets by applying influence strategies.